
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. június 20-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett, Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Major Ferencné, Szöllősi János 
7 fő képviselő.  
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Seresné Lados Éva, Tóth Imre 2 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője 
Tálas Jánosné a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezető-helyettese, 
Kun Frigyesné a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezető-helyettese, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Nagy Péter a Jászladányi Rendőrőrs dolgozója, 
Czibak László a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Kun Mariann ügyintéző. 
 
 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Seresné Lados Éva és 
Tóth Imre képviselők jelezték távolmaradásukat, a testület határozatképes, az ülést megnyitja. 
Megkérdezi, hogy a meghívóban szereplő 11 napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek 
kérdése, vagy plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: javasolja zárt 
ülésben plusz napirendi pontként tárgyalni a Jászladány, Petőfi Sándor u. 8. szám alatti 
ingatlan felajánlást.  
 
Major Ferencné alpolgármester: javasolja, hogy nyílt ülésben tárgyalja a testület az EFOP-
3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt keretében települési ösztöndíj pályázat 
meghirdetéséről szóló előterjesztést. 

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 12. napirendi pontként tárgyalja a testület az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 
azonosítószámú járási projekt keretében települési ösztöndíj pályázat meghirdetéséről szóló 
előterjesztést? 
A Képviselő-testület a javaslatot7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
189/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 12. pontként kíván 
tárgyalni: 

12./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt 
keretében települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
zárt ülésben 13. napirendi pontként a Petőfi Sándor u. 8. szám alatti ingatlan felajánlást tárgyalja a 
testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
190/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet zárt ülésben 13. pontként kíván 
tárgyalni: 

13./ Előterjesztés a Jászladány, Petőfi Sándor u. 8. szám (1337 hrsz.) alatti ingatlan 
értékesítési ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 12 napirendi pontot nyílt ülésben, 1 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
191/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi 
Roma Naphoz történő hozzájárulásra irányuló kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2018/2019-es nevelési évben 
végzett munkájáról 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  

3./ Javaslat a 2019/2020-as nevelési évben indítandó óvodai csoportok 
számának meghatározására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Javaslat az Önkormányzat 2019. évi költségvetési előirányzatainak 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

5./ Javaslat az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére, valamint a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 
közszolgáltatásról szóló 9/2014. (VI. 14.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Beszámoló a TOP-os pályázatok teljesítéséről  
 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
ideiglenes intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 



 4 

10./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
ideiglenes intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Előterjesztés az EFOP-1.1.3-17-2017-00026 azonosítószámú, „Roma Nő 
Foglalkoztatása 2017.” elnevezésű projekt keretében szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 
12./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt 

keretében települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 
 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 

Zárt ülés: 

13./ Előterjesztés a Jászladány, Petőfi Sándor u. 8. szám (1337 hrsz.) alatti 
ingatlan értékesítési ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz 
történő hozzájárulásra irányuló kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta. Az elmúlt 
képviselő-testületi ülésen megtárgyalta a testület a kérelmet, de mivel több javaslat is 
felmerült, érdemi döntés nem született, ezért került újra a képviselő-testület elé 
megtárgyalásra. Köszönti a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat (JRNÖ) elnökét 
Czibak Lászlót, megkérdezi, hogy szeretné-e szóban összefoglalni, vagy tájékoztatni a 
testületet a kérelemmel kapcsolatban? 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: nem kívánja összefoglalni, ha kérdés merül föl szívesen áll 
rendelkezni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
másodjára tárgyalta a kérelmet, és javasolja 2019. augusztus 10-én 8:00 órától 18:00 óráig 
biztosítani a sportpályát és öltözők használatát, valamint a hulladéktartókat. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek a pénzügyi bizottság javaslatától eltérő javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: elnök urat kérdezi, hogy ha ebben a formában 
elfogadja a testület a javaslatot, akkor az megfelelő-e számára? 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: nagyon rövid időnek tartja, amit a pénzügyi bizottság javasol, 
mivel délután 5-6 óra körül érkezik a fellépő G.w.M. Még nincs pontosítva, de akkor érkezik. 
Szeretné kérni, hogy legalább 21 óráig engedélyezzék a sportpálya használatát. Saját maga is 
örül, hogy nem tart a rendezvény éjfélig, vagy 2 óráig, de csak kellene több idő. Főzések, 
fellépők lesznek, meleg idő várható, jó lenne a hűvösben lebonyolítani a fellépőt, utána 
szépen hazamegy mindenki.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mikorra derül ki, hogy ez az együttes mikorra fog érkezni, vagy 
meddig tart a koncert.  
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: délután 6 óra van megbeszélve, hogy akkorra érkezik, de ha 
hamarabb jön, az sem baj, és 1 órás lesz a koncert. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: lesz még utána fellépő? 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: nem, ő lesz az utolsó, csak utána lesz még egy kis bál 
jászladányi zenészek előadásával.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: javasolja, hogy 20 óráig engedélyezzék a rendezvény 
megtartását. Saját részéről szimpatizált azzal, hogy ismét közös szervezésben kerüljön 
megtartásra a Ladány Napja és a Roma Nap. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: nincs ellene a közös szervezésnek, de tavaly is a rossz idő 
miatt elfújta a sátrakat a szél, és a vendégeket sem tudták hová ültetni. A Roma Nap arról 
szól, hogy a környékbeli települések roma önkormányzatait látják vendégül, akiktől mindig a 
jászladányi roma önkormányzat is kap meghívást, így viszonozzák a vendéglátást. Ők is 
hoznak fellépőket, ez oda-vissza kölcsönösen működik. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: mindenkinek fújta a sátrát a szél nem csak a roma önkormányzat 
sátrait. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: a roma nap országosan arról szól, hogy mindenki egyedül 
szervezi, erre nyernek a pályázaton egy kis összeget. Nem lenne ellenére, ha augusztusban 
lenne. Sokan így el sem tudták fogyasztani az ételt, mert vitte a szél. Egyébként jól sikerült 
ezt leszámítva.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kettő javaslat van, az egyik a pénzügyi bizottság 
javaslata, hogy 8-18 óráig, a másik Dr. Bakos Beáta képviselő javaslata 8-20 óráig. Ezektől 
eltérő javaslata van-e valakinek, vagy egyéb véleménye? 
 
Gyárfás Lajos képviselő: a bizottsági ülésen is elmondta, hogy véleménye szerint nem túl jól 
működik egész évben az önkormányzat és a roma önkormányzat között a kapcsolat. Jelen volt 
azon a roma ülésen, amikor arról tárgyaltak, hogy az önkormányzat azzal a kéréssel fordult a 
kisebbségi önkormányzat felé többek között, hogy segítsenek az elhanyagolt ingatlanokon a 
szemetet összeszedni. Kukás zsákokat is biztosított ehhez az önkormányzat, és úgy tudja, 
hogy ez nem történt meg. Semmi probléma nem lenne a jelenlegi kérelemmel, ha a roma 
önkormányzat is teljesítené az önkormányzat kérését. Örülne, ha a közös munkakapcsolat 
meglenne, jobban oda tudnának egymásra figyelni. 
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Bertalan László képviselő: amikor az 500 zsákot megkapta a roma önkormányzat, akkor azt 
Lólé Gyula roma önkormányzati képviselő kezelte. Teljesen nem jó az a megfogalmazás, 
hogy a roma önkormányzat nem működött együtt, mert Lólé Gyula is a roma önkormányzat 
tagja, és a közterület-felügyelőkkel végezte, amit kértek tőlük. Köszöni Czibak Lászlónak, 
hogy ilyen hangnemben tudnak beszélgetni, mert ez nem volt mindig így. Saját maga 
javasolta múlt hónapban azt, hogy 18 óráig járuljanak hozzá a Roma Nap megtartásához azért, 
mert még akkor van 2 óra, amíg világos van. Bízik benne, hogy ezen a napon sem lesz 
probléma. Amikor besötétedik, akkor már kezdődnek a problémák, kezdődtek tavalyelőtt is, 
ezt szeretnék elkerülni, és ezért javasolta a pénzügyi bizottság is a 18 órát. Ha még csúsztatják 
is az időkeretet, akkor sem szeretne kimenni abból az időkeretből, hogy sötétben legyen vége. 
Augusztusban 20 órakor már sötétedik. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: ha megszavazzák a 20 órát, akkor megígéri, hogy 20 órakor 
le fog állni a zene. Amit megígér, azt be is tartja. Úgy gondolja, hogy ilyen probléma még 
nem volt. Mióta elnök a kisebbségi önkormányzatnál, lassan már 5 éve, arra büszke, hogy a 
huszonegynéhány településről még egy poharat sem törtek el a vendégeik, mindenki jól érezte 
magát, nem voltak balhék, törések. A nagy önkormányzat rendezvényén több balhé szokott 
lenni, amit már nem egyszer saját maga akadályozott meg, tavaly is leállította a büfénél az 
embereket. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: Czibak Lászlót kérdezi, hogy ha úgy dönt a testület, hogy 20 
óráig engedélyezik, akkor mi a biztosíték arra, hogy vége lesz, és 21 órakor már senki nem 
lesz ott? 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: hülyék lennének az emberek zene nélkül ott maradni. Szeszes 
ital nem is lesz, csak amit ingyen ki szoktak osztani, büfé nem lesz. Major Antalt is meg fogja 
kérni, hogy a Foci sörözőt zárja be akkor, amikor abbahagyják, hogy oda se tudjanak átmenni. 
A zenét lezárják, és bemondják a mikrofonba, hogy vége, sőt már napközben is bemondják, 
hogy eddig vannak, eddig van megengedve, és fogadják el. Ha saját maga is elfogadja, akkor 
el kell fogadtatnia a többi emberrel is, azért vannak ott. 
 
Bertalan László képviselő: ha arra szavaznak többen, hogy 20 óráig tartson a roma nap, 
akkor azt valószínűleg meg fogja előzni a Facebook-os felhívás a roma önkormányzat 
részéről. Ha tényleg betartják, amit ígértek, akkor szívesen megosztja a bejegyzést. Ha nem 
tartják be az ígéretet, akkor az emberek számon fogják kérni, mert azon a napon biztosan 
lesznek bejelentések, hogy ordibálás van, vagy hangos a zene. Lehet, hogy nem lesz hangos, 
de aki úgy érzékeli, hogy hangos, annak kellemetlen. Van, amikor ballagáskor is nagyon nagy 
hangerővel mulatnak. Most is lesz biztos olyan, aki kéri, hogy hangos a zene, és állíttassák le. 
Szeretné, ha 20 óráig engedélyezik, akkor az úgy is legyen. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: megpróbálja betartatni. Aki azt mondja, hogy hangos a zene, 
annak biztos hangos lesz, de 20 óráig nem nagyon alszik még senki, csak ahol vannak 
gyerekek. Van, hogy nyáron nem tudnak aludni, mert a Kuckóból hallják a zenét, és egyszer 
sem tett feljelentést, csak azért, amit az úton műveltek, eltördelték a poharakat. Azért azt el 
kell viselni, hogy a fiataloknak kell szórakozási lehetőség, emberi módon. Biztos benne, hogy 
20 órakor abba fogják hagyni a zenét. Ha csak 6 óráig engedélyeznék, akkor nem is tudják 
befejezni. Lesznek édességes árusok, lufik, ugráló vár, lesznek majd olyanok, akik 4-5 óra 
felé mennek ki. 
 
Major Ferencné alpolgármester: bizonyára fogják ezt hírelni, készülnek plakátok, hogy ez a 
rendezvény lesz. Plusz információ a mai napon, hogy a fellépő 5-6 óra körül érkezik, és a 
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testület biztosan nincs ellenére, hogy ez szépen keretbe legyen foglalva, és megtartásra 
kerüljön, csak szeretné azt kérni, hogy a plakátokon egyértelműen látszódjon, hogy 20 óráig 
tart a rendezvény. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: mindig ki szokták írni. 
 
Major Ferencné alpolgármester: érti, de kéri, hogy úgy írják ki, hogy feltűnjön a lakosságnak 
ez a kiírás, hogy ne ott szembesüljenek vele. 
 
Czibak László a JRNÖ elnöke: rendben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek egyéb kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával, hogy augusztus 10-én 8:00 órától 18:00 óráig engedélyezzék a Roma 
Nap rendezvényhez a sportpálya és öltözők használatát, valamint a hulladéktartókat? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen,  7 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
192/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
A Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatának elutasítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elutasítja a Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát, mely arra vonatkozott, hogy az 
önkormányzat a Családi Roma Nap megrendezéséhez 2019. augusztus 10-én 8:00 
órától 18:00 óráig biztosítja a sportpálya és öltözők használatát, valamint a 
hulladéktartókat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Dr. Bakos Beáta 
képviselő javaslatával, hogy augusztus 10-én 8:00 órától 20:00 óráig engedélyezzék a Roma 
Nap rendezvényhez a sportpálya és öltözők használatát, valamint a hulladéktartókat? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
193/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz történő 
hozzájárulásra irányuló kérelmére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmét, amely a 2019. augusztus 10-
én megrendezésre kerülő Családi Roma naphoz történő hozzájárulásra, a sportpálya és 
a rajta lévő helyiségek használatára, valamint a rendezvény lebonyolításához 
szükséges eszközök biztosítására irányult.  
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Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy haszonkölcsön szerződést 
kössön a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal, melyben felek rögzítik, 
hogy Jászladány Nagyközségi Önkormányzat a Családi Roma Nap megrendezéséhez 
2019. augusztus 10-én 8:00 órától 20:00 óráig biztosítja a Jászladány, Nagytemető u. 
5/A szám 290/2. hrsz. alatt található sportpálya, és öltözők használatát, valamint a 
hulladéktartókat. 
Képviselő-testület felhívja a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat figyelmét, 
hogy a rendezvény megtartásáért minden felelősség – hatósági engedélyek beszerzése, 
közbiztonság megőrzése, az ingatlan és ingó dolgok védelme, a rendezvény után a 
terület rendbetétele stb. – a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzatot, mint a 
rendezőt terheli. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben,  
 3./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

 é r t e s ü l n e k . 
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2018/2019-es nevelési évben végzett 
munkájáról 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
távollétében köszönti a két intézményvezető helyettes asszonyt. A napirendi ponthoz 
kapcsolódó írásos anyagot mindenki megkapta, szép vastag anyag. Mindenki tudja, hogy mik 
azok a feladatok, és milyen mértékűek, amivel szembe kell nézni az óvodában dolgozóknak 
nap, mint nap. Megkérdezi az intézményvezető-helyetteseket, hogy kívánják-e kiegészíteni 
vagy összefoglalni az írásos anyagot? 
 
Tálas Jánosné a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezető-helyettese: szeretné 
tolmácsolni Lajosné Kiss Klára intézményvezető szavait: „Tisztelettel köszöntöm 
Polgármester Asszonyt, és a képviselő-testület valamennyi tagját! Összegzésként néhány 
gondolatot szeretnék megosztani önökkel a nevelési évet érintő feladatok megvalósításáról. 
Már a nevelési év kezdetén nyilvánvaló volt, hogy az eddig megszokott munkavégzéstől 
eltérően kell megoldanunk mind a zökkenőmentes működésünket, mind pedig az eredményes 
nevelő munkánk feltételeit, a magas csoportlétszámok, az óvodapedagógusok hiánya, és az 
óvodát érintő átalakítási munkálatok tekintetében, amelyet a nevelési év elején már 
figyelembe vettünk az éves munkatervünk összeállítása során. Több esetben szükséges volt 
gyors, és határozott döntések meghozatalára és szervezési feladatok megvalósítására. Az 
alkalmazotti közösség pozitív hozzáállásának kitartó munkájának köszönhetően minden 
felmerülő problémát sikerült megoldanunk. Folyamatosan arra törekedtünk, hogy a 
megváltozott körülményeink ellenére is magas szintű nevelő munkát tudjunk megvalósítani, és 
olyan élményekben, tapasztalatszerzési lehetőségekben részesítsük óvodásainkat, amelyek 
hozzájárulnak személyiség fejlesztésükhöz. Több programunkat, ünnepünket ebben az évben 
rendhagyó módon valósítottuk meg vagy saját csoporton belül, vagy a Művelődési Házban. 
Szeretnénk köszönetet mondani polgármester asszonynak, a képviselő-testület tagjainak 
valamint a NÜVI vezetőjének, munkatársainak, az egész évben nyújtott támogatásukért, 
segítségükért.”  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszony 
távollétében Szöllősi János képviselőt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: a bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: saját maga nevében, mint már nem óvodás gyermek szülője 
köszöni a munkát, hiszen amióta itt ül ez már a második felfordulás az óvoda életében, és úgy 
érzi, hogy az óvodavezető mindig korrektül tájékoztatta a testületet a fennálló helyzetről, 
illetve mert segítséget kérni a NÜVI-től. Köszöni az óvodában dolgozók munkáját. 
 
Szöllősi János képviselő: gratulál az óvodai kollektívának a munkájukhoz, további sikereket 
kíván.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
194/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2018/2019-es nevelési évben végzett munkájáról 
készült beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde 2018/2019-es nevelési évben végzett munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint, egyben megköszöni az intézményben dolgozók munkáját, 
együttműködését az önkormányzattal.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a 2019/2020-as nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának 
meghatározására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, az intézményvezető-helyetteseket kérdezi, hogy kívánják-e kiegészíteni 
vagy összefoglalni az írásos anyagot? 
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Kun Frigyesné a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezető-helyettese: nem kívánják 
kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, Szöllősi János 
képviselőt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: az ügyrendi bizottság 
megvitatta, és 10 óvodai csoport indításának engedélyezését javasolja a képviselő-testületnek 
a 2019/2020 nevelési évben a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben 260 gyermek 
ellátására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
195/2019. (VI. 20.) sz. határozata 

 
A 2019/2020-ea nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának meghatározására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel engedélyezi a 2019/2020-as nevelési 
évben 10 óvodai csoport indítását a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben az 
előterjesztés szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2019. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségvetési előirányzat módosításáról készült 
írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a 2019. évi költségvetésnek az első módosítása került 
előterjesztésre. Kormányzati szintű, valamint saját hatáskörű módosítások történnek, és a 
2018. évi maradvány felosztása kerül átvezetésre. Az előterjesztés részletesen tartalmazza 
intézményi szinten az előirányzat módosításokat. Amennyiben a képviselő-testület elfogadja 
az előirányzat módosításokat, úgy a költségvetés főösszege 1.884.519.562,- forintra módosul 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
elfogadásra javasolja az írásos előterjesztést.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
196/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
2019. évi költségvetési előirányzatok módosítása  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2019. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 1.884.519.562,- 
forintra módosul.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az előző napirendi pontnál elfogadott előirányzat 
módosítás kerül átvezetésre a költségvetési rendeletbe, melynek tervezetét mindenki 
megkapta írásban. Megkérdezi Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőt, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot kiegészíteni, vagy szóban összefoglalni? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
elfogadásra javasolja a rendelet-módosítást az előterjesztés szerint.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a rendelet tervezetet 7 igen szavazattal – minősített többséggel - 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2019. (VI. 21.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló  

3/2019. (III. 4.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 

 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: intézményvezető úr jelezte távolmaradását, az 
írásos anyagot mindenki megkapta. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az írásos anyag elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? Amennyiben kérdés merül föl, akkor az 
intézményvezető felé továbbítják, és írásban vagy szóban megválaszolásra kerül. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
197/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
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Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2019. május-június 
hónapra vonatkozóan. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtésére, valamint a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 9/2014. (VI. 14.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtése kötelező 
önkormányzati feladat, amelyre szerződést kell kötni egy arra feljogosított szervezettel. 
Jászladány terület vonatkozásában egyedül a NÜVI rendelkezik engedéllyel az adott feladat 
elvégzésére, így javasolja megkötni a szerződést. A szerződés megkötésére maximum 2 évig 
van lehetőség. 2017-ben lett megkötve az előző szerződés, ami most jár le, ha most elfogadja 
a testület, akkor folytatólagos közszolgáltatás lesz. A NÜVI önköltségszámítást végzett a díjra 
vonatkozóan, hogy mennyibe kerülne 1 köbméter nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtése és ártalmatlanítása a telepen. A díj mértékét a helyi önkormányzati 
rendelet is tartalmazza, így javasolja a szerződés megkötésén túl a helyi önkormányzati 
rendelet módosítását is az új díjnak megfelelően.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: az ügyrendi bizottság 
megtárgyalta és a képviselő-testületnek javasolja a közszolgáltatási szerződés megkötését a 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézménnyel, a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtésére az előterjesztés szerint, valamint javasolja a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 
9/2014. (VI. 14.) önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság is tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság is javasolja a szerződés megkötését, valamint a rendelet módosítását az előterjesztés 
szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a két 
bizottság javaslatára a szerződés megkötését? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
198/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Közszolgáltatási szerződés megkötése a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő 
Intézménnyel 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára és a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
javaslatára figyelemmel, a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére közszolgáltatási szerződést köt 2019. július hó 1. napjától 2021. június hó 
30. napjáig terjedő, 2 év meghatározott időtartamra a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézménnyel (5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz.) az előterjesztésben 
szereplő közszolgáltatási szerződés szerint. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
közszolgáltatási szerződés aláírására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézménnyel (5055 

Jászladány, Hősök tere 6. sz.) 
 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a rendelet 
módosításával? 
A Képviselő-testület a rendelet tervezetet 7 igen szavazattal – minősített többséggel - 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja: 
 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2019. (VI. 21.) önkormányzati rendelete 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 

közszolgáltatásról szóló  

9/2014. (VI. 14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a TOP-os pályázatok teljesítéséről  
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Kun Mariann ügyintézőnek. 
 
Kun Mariann ügyintéző: szeretné kiegészíteni az írásos anyagot azzal, hogy az óvodai és 
bölcsődei szolgáltatások fejlesztése Jászladányban című pályázat kapcsán június 13-án 
Hivatali Kapun megérkezett a használatbavételi engedély, és annak az eljárásnak is 
hamarosan vége lesz ami remélhetőleg 2019. 06. 30. Benyújtották a TSZ módosítást, ami a 
Magyar Államkincstár által még nincs elfogadva. A kerékpárút pályázatnál a Kincstár már el 
is fogadta a határidő módosítást, így a véghatáridő 2019. augusztus 31. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kéri a képviselőket, hogy készüljenek a 
szalagvágásra. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a kerékpárút mellett a kihalt fák pótolva lesznek? 
 
Kun Mariann ügyintéző: igen. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: akkor jobban meg kell majd szervezni a locsolást, hogy ne 
menjenek tönkre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: amikor tudomására jutott, hogy 60 db fa lesz 
kiültetve a 40 fokban, akkor próbált intézkedni, hogy ne kelljen elültetni a fákat, mert 
mindenki tudja, hogy tavasszal és ősszel lehet fát ültetni. A kivitelező és a műszaki ellenőr 
partner lett volna benne, hogy ne ültessék ki, a kertészet adott volna tárolási nyilatkozatot, 
hogy a fák ott vannak, de kiderült, hogy a Kincstár nem fogja elfogadni. A pályázatban 60 db 
fa ültetése volt vállalva, így azt mindenképpen ki kellett ültetni. Többször próbálták elérni, 
hogy ne kelljen kiültetni, mert nem fognak megmaradni a fák, de nem sikerült. A műszaki 
ellenőr elmondta, hogy egy másik településen 300 darab fával volt ugyanez a helyzet. 
Amelyik fa kimegy, ahelyett új kerül kiültetésre. Kérték a lakosokat is, hogy locsolják, a 
NÜVI is locsolta, de nem volt az időjárás megfelelő a faültetéshez. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: a bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés, illetve a kiegészítés szerint.   

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
199/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
A TOP-os pályázatok teljesítéséről szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a TOP-os pályázatok 
teljesítéséről készült beszámolót az elhangzott kiegészítésekkel együtt az előterjesztés 
szerint.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény ideiglenes 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a NÜVI intézményvezetőjének megbízása 2019. június 30-al lejár, 
pályázati kiírás nem történt, így javasolja az intézményvezető megbízásának 
meghosszabbítását 2019. december 31-ig az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: a bizottság javasolja Göröcs 
László megbízását az intézményvezetői feladatok ellátására 2019. december 31-ig, de 
legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
200/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Göröcs László Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény ideiglenes 
megbízott intézményvezetői megbízásának meghosszabbítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 
többszörösen módosított 1992. évi XXXIII. törvény előírásaira figyelemmel,  
 

Göröcs Lászlót 
 

(sz: Jászladány, 1965.10.07., a.n: Kiss Terézia, 5055 Jászladány, Rózsa u.11.sz.) 
továbbra is megbízza 2019.12.31-ig, de legfeljebb a pályázati eljárás eredményes 
lefolytatásáig, a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény vezetésével. 
A Képviselő-testület Göröcs László illetményét a megbízás időtartamára bruttó 
424.000,- Ft/hó összegben állapítja meg, amely 195.000,- Ft illetményből, - a 
besorolás szerinti illetmény, garantált bérminimumra történő kiegészítést követően – 
50.000-Ft munkáltatói döntésen alapuló illetményből és 89.000,- Ft vezetői pótlékból, 
továbbá 90.000,- Ft költségtérítésből áll. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben, 
 4./ Göröcs László 5055 Jászladány, Rózsa u. 11. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár ideiglenes 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, itt is 
ugyanaz a helyzet, mint az előző napirendi pontnál, hogy június 30-al lejár az 
intézményvezetői megbízás, ezért javasolja Kun Adrienn megbízását december 31-ig. 
Ügyrendi bizottság tárgyalta, képviselő urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Szöllősi János az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság részéről: a bizottság javasolja Kun 
Adrienn megbízását az intézményvezetői feladatok ellátására 2019. december 31-ig, de 
legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
201/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
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Kun Adrienn Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 
többszörösen módosított 1992. évi XXXIII. törvény és a Közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény végrehajtásáról a művészeti, a 
közművelődési és a közgyűjteményi területen foglalkoztatott közalkalmazottak 
jogviszonyával összefüggő egyes kérdések rendezésére szóló 150/1992. (XI. 20.) 
Kormányrendelet előírásaira figyelemmel 

 
Kun Adriennt 

 
(szül: Jászberény, 1977.10.24., a.n: Kun Mária, lakcím: 5055 Jászladány, Mátyás 
u.14.sz.) továbbra is megbízza a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és 
Könyvtár intézményvezetői feladatainak ellátásával 2019. december 31. napjáig, de 
legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. 
A Képviselő-testület Kun Adrienn illetményét a megbízás időtartamára bruttó 
247.200,- Ft/hó összegben állapítja meg, amely 195.000,- Ft illetményből, - a 
besorolás szerinti illetmény, garantált bérminimumra történő kiegészítést követően – 
12.200,- Ft kulturális illetménypótlékból és 40.000,- Ft vezetői pótlékból áll. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben, 
 4./ Kun Adrienn, 5055 Jászladány, Mátyás u. 14. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.1.3-17-2017-00026 azonosítószámú, „Roma Nő Foglalkoztatása 
2017.” elnevezésű projekt keretében szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Major Ferencné alpolgármester 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Major Ferencné alpolgármesternek. 
 
Major Ferencné alpolgármester: a Roma nő Foglalkoztatása 2017. pályázatban van egy 
olyan vállalt tevékenység, hogy szupervízió. Ennek a megvalósítására kért be az 
önkormányzat 3 árajánlatot, a kiválasztás kritériuma a legalacsonyabb árajánlat. Javasolja 
Godó János árajánlatának elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az írásos anyagban 
szereplő határozati javaslat elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
202/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.1.3-17-2017-00026 azonosítószámú, „Roma Nő foglalkoztatása 2017.” című 
projekt keretében a szünidei szupervízió feladat ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.1.3-17-2017-
00026 azonosítószámú, „Roma Nő foglalkoztatása 2017.” című projekt keretében 
szupervízió feladat ellátására Godó János (3324 Felsőtárkány, Hegyalja u. 22.) 
árajánlatát fogadja el nettó 160.000,- Ft + 0,- Ft ÁFA, összesen bruttó 160.000,- Ft 
értékben. A forrást a projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Godó János (3324 Felsőtárkány, Hegyalja u. 22.) 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt keretében 
települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 
Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Major Ferencné alpolgármesternek. 
 
Major Ferencné alpolgármester: az EFOP-3.9.2 járási pályázat, melynek keretén belül 
fiataloknak, tanulóknak, főiskolai, egyetemi hallgatóknak ösztönző támogatást, illetve 
ösztöndíjat adni. Jelen esetben a hátrányos helyzetű tanulók, hallgatók részére kiírt ösztöndíj 
pályázatot terjesztette elő. Ezt legutóbb a december 13-i ülésén hirdette meg a képviselő-
testület. Február 1-től augusztus 31-ig tart az intervallum, amíg 4 fiatalt tudnak támogatni. 
Tekintettel arra, hogy júliusban nincsen soros képviselő-testületi ülés, az augusztusi pedig 
már később lesz, ezért szeretné kérni, hogy fogadják el a pályázat kiírását és a bíráló bizottság 
tagjait az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a határozati 
javaslat szerint az ösztöndíj pályázat meghirdetését? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
203/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
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Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztöndíj pályázat meghirdetésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete települési ösztöndíj 
pályázatot hirdet az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán szolgáltatások 
fejlesztése a Jászapáti járásban” című projekt keretében hátrányos helyzetű tanulók, 
fiatalok, főiskolai és egyetemi hallgatók számára a pályázati felhívásban foglaltak 
szerint. 
 
Határidő: a felhívások szerint 
Felelős:  Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bíráló bizottság 
tagjaival? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
204/2019. (VI. 20.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztöndíj pályázat elbírálására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a települési ösztöndíj 
pályázat bírálóbizottsági tagjainak Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, Lovász 
Imre jegyzőt, Kun Adrienn szakmai koordinátort jelöli ki.  
 
Határidő: a felhívás szerint 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Napirendi ponton kívül:  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nyílt ülés végén kérdezi a rendőrség 
képviseletében jelen lévő Nagy Pétert, hogy van-e valami, amit a képviselő-testület számára 
el kell, hogy mondjon tájékoztatásként, vagy van-e valami kérés, észrevétel, amiről tudni 
kellene? 
 
Nagy Péter a Jászladányi Rendőrőrs képviseletében: őrsparancsnok távollétében helyettesíti 
az ülésen, a rendőrőrs részéről nincs semmilyen észrevétel, kérdés. 
 




